
Protokół Nr  15/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 17 grudnia 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
    a) zapewnienia lokalu mieszkalnego repatriantowi, 
    b) zapewnienia lokalu mieszkalnego repatriantowi, 

 c) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
 d) uchwały budżetowej na rok 2013, 
 e) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020. 

3. Informacja z działalności Komisji Budżetu i Finansów w 2012 roku.  
4.  Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
3 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
    a) zapewnienia lokalu mieszkalnego repatriantowi, 
   Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 
O godz. 13.40 przyszedł radny W.Czurko. W posiedzeniu brało udział 4 radnych. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały,  
głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
 

 b) zapewnienia lokalu mieszkalnego repatriantowi, 
 Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały,  
głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
 

c) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał czy nie można deklarację całkiem uprościć, aby nie powtarzać  danych? 
Burmistrz – prosił, aby zapisać uwagę. 
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S.Purol – stwierdził, że w deklaracji miała się znaleźć częstotliwość wywożenia odpadów 
segregowanych. 

Burmistrz – prosił o zapisanie uwagi. 
S.Purol – pytał na kim ciąży obowiązek wypełnienia deklaracji – na najemcy czy właścicielu? 
Burmistrz – odpowiedział, że dzierżawcy i wynajmujący są traktowani jak właściciele.  
B.Stanczewski – powiedział, że częstotliwość będzie określona a indywidualnych życzeń nie 

będzie się uwzględniało, bo to by skutkowało dodatkowymi kosztami. 
Burmistrz – poinformował, iż w gminach jest tak, że o danej godzinie w dany dzień dokonuje 

się odbioru odpadów komunalnych. Należy tak zapisać, aby deklaracja nie była 
żądaniem.  

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały,  

głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 
 d) uchwały budżetowej na rok 2013, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
Burmistrz powiedział, że będzie proponował autopoprawki m.in. przywrócenie szkołom 

wyższej subwencji. Burmistrz dodał, że radni, którzy głosowali przeciwko podatkom mają 
najwięcej pomysłów na wydawanie środków, szczególnie w zakresie remontu budynków 
komunalnych, przedszkoli, ulic i chodników. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał  jakie mają być zaciągnięte kredyty? 
Burmistrz – odpowiedział, że takie, które będą mieściły się w dopuszczalnych wskaźnikach. 
Z.Jonko – pytał o drogę do biogazowni? 
Burmistrz – wyjaśnił, że chodzi o skomunikowanie miasta w tej części. Przetarg zostanie 

ogłoszony na całość ale firma wybuduje połowę a połowę Miasto. 
Z.Jonko - pytał o środki na krytą  pływalnię? 
Burmistrz – stwierdził, że należy zastanowić się czy to wybuduje Miasto czy przekształcić 

zakład w spółkę, która to zrealizuje. Osoby z zewnątrz twierdzą, że wskaźniki mamy 
bardzo dobre, więc możliwości są. Jeśli budować to najlepiej teraz, w kryzysie. 

Z.Jonko – poruszył temat zakupu autobusu dla ZKM? 
Burmistrz – odpowiedział, że aby nie było tak jak w gminie, gdzie autobus jest a koszty 

wyjazdów są duże i wygrywają prywatni przewoźnicy. Ponadto Prezes nie zabiegał o 
zakup autobusu. 

Z.Jonko – pytał co z zadaszeniem trybun na stadionie? Wstępny kosztorys opiewał na około 
50 tys. zł. Druga sprawa to budowa kolumbarium na cmentarzu. 

Burmistrz – stwierdził, że nie ma dokumentacji, kosztorysu. Na razie są wizyty w terenie i 
rozmowy. 

Z.Jonko – nadmienił, że jest ogłoszenie o sprzedaży ziemi po drugiej stronie cmentarza. 
Burmistrz – stwierdził, że sprawdzi to Naczelnik Wydz. GN. 
W.Czurko – pytał  jak ocenia Burmistrz projekt budżetu? 
Burmistrz – odpowiedział, że wymaga korekt. 
B.Stanczewski – poruszył problem lokalizacji Białogardzkiej Biblioteki. Radny ma nadzieję, 

że Biblioteka tymczasowo zajmuje salę gimnastyczną LO i należy przyjąć jakąś 
perspektywę na przyszłość, aby wyprowadzić w sali tą instytucję. Radny zwrócił uwagę na 
niskie płace w Bibliotece, gdy pracownicy mają wieloletni staż i wyższe wykształcenie.  

Burmistrz – odpowiedział, że jest projekt, aby po Uniconie zagospodarować budynek. W 
innych krajach Burmistrz oglądał dobrze zagospodarowane powierzchnie i chce tak 
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zagospodarować budynek przy ul. Przejazdowej, by  powiązać edukację z turystyką. 
Rozpatrywano różne lokalizacje. Rozważano też obiekt po Uniconie.   

Z.Jonko – powiedział, że należy to rozłożyć na działania długofalowe. Dobrym miejscem jest 
centrum Miasta i to miejsce, gdzie obecnie jest Biblioteka, ale budynek powinien powstać 
od podstaw. 

W.Czurko – zwrócił uwagę na 8,5 % wzrost płac w Straży Miejskiej. Radny pytał w jakich 
obszarach Burmistrz  proponuje zmiany w budżecie? 

Burmistrz – odpowiedział, że w dziale Oświata i wychowanie, Pomoc społeczna, Kultura i 
ochrona dziedzictwa narodowego rozdział dot. Biblioteki. 

 
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały,  

głosując: za-3, przeciw-0, wstrzymało się. 
 

 
 
   Radni nie rozpatrzyli projektu uchwały w sprawie  wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Białogard na lata 2013-2020 z uwagi na omówione zmiany podczas sesji 
nadzwyczajnej . 

 
 
Ad 3 

Radni przyjęli do wiadomości informację z działalności Komisji Budżetu i Finansów w 2012 
roku nie wnosząc uwag (materiał w załączeniu). 
 
Ad 4  

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych  spraw. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 

Ad 5  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  14.20 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  

 


	        Przewodniczący  Komisji
	                    Stefan Purol 

